



WU YULUN

Han Kun LLP _ Singapore

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Private equity and venture capital
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun in 2025, Yulun trained and practised at a well-regarded law firm in Singapore, where he worked on a range of corporate and regulatory matters. His experience includes assisting on equity capital markets and M&A transactions, such as share placements, secondary fundraisings, takeovers and joint ventures, as well as general compliance matters involving Singapore-listed companies.

He has worked with issuers, sponsors, financial advisers, and investors across various sectors, providing practical legal support on complex corporate transactions, including assisting clients in their communications with regulatory authorities such as SGX, MAS, and SIC.

EDUCATION

Yulun graduated from the National University of Singapore with an LL.B. in 2022, and was called to the Singapore Bar in 2023.

QUALIFICATIONS

Advocate & Solicitor of the Supreme Court of Singapore

PUBLICATIONS

Halal or Haram - The Permissibility of Bitcoin and NFTs in Sharia, Singapore Law Review: Vol 39 (2021-2022).

Constitutionality of Primary School Admissions in Singapore, Singapore Law Review: Juris Illuminae Vol 13 (2021/22).

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



吴雨伦

Han Kun LLP _ 新加坡

业务领域

- 兼并和收购
- 私募股权和风险投资
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

在 2025 年加入汉坤前，吴律师曾在新加坡一家知名律师所执业，负责处理各类公司及监管事务。其执业经验涵盖协助处理股权资本市并购交易，包括股份配售、二级市场融资、要约收购及合资项目，同时亦擅长处理与新加坡上市公司相关的一般合规事宜。

吴律师为自各行业的发行人、保荐人、财务顾问及投资者提供法律服务，就复杂公司交易提供切实可行的法律支持，并协助客户与新加坡交易所（SGX）、新加坡金融管理局（MAS）及证券业理事会（SIC）等监管机构进行沟通。

教育背景

吴律师于 2022 年毕业于新加坡国立大学，获法学士学位（LL.B.），并于 2023 年取得新加坡律师执业资格。

执业资格

新加坡律师执业资格

工作语言

中文、英文